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Aan: College van Burgemeester en Wethouders gemeente Maastricht  

 

Maastricht, 8 januari 2018.  

 

Betreft: art.47 vragen mantelzorgers en verzekering. 

 

 

Geacht college,  

 

 

Mantelzorgers zijn vele uren per week bezig met zorgen voor mensen om zich heen. Hierbij nemen in 

veel gevallen de kosten voor de mantelzorgers toe door vervoerskosten, vrije uren, maar ook eventuele 

kosten door kleine schades/ongelukjes.  

 

De gemeente Maastricht geeft op haar eigen website aan dat zij mantelzorgers enorm waardeert voor 

hun inzet. Een van de maatregelen die de gemeente voor de waardering van mantelzorgers neemt, is 

het afsluiten van een aansprakelijkheidsverzekering voor alle vrijwilligers van de gemeente, waaronder 

de mantelzorgers. Duidelijk is dat vrijwilligers en mantelzorgers tijdens het uitoefenen van het 

vrijwilligerswerk en de mantelzorgtaken veel beter verzekerd zijn dan dat zij nu vaak weten. 

 

Voor veel mantelzorgers is nog niet duidelijk hoe dit in elkaar zit. Navraag bij het Contactpunt 

Mantelzorg Maastricht laat zien dat de informatievoorziening naar mantelzorgers verbeterd kan 

worden. In de monitor Sociaal Domein staat vermeld dat er steeds meer mantelzorgers bekend worden 

bij de gemeente, dus de doelgroep van mantelzorgers wordt steeds groter. De Es-Sadki fractie en de 

CDA-fractie zijn van mening dat de informatie over de verzekering voor mantelzorgers onduidelijk is, 

en moeilijk te vinden is voor mensen die daar niet handig in zijn. De fracties hebben daarom een aantal 

vragen:  

 

1) Wat is de mening van het college over de informatievoorziening op de gemeentelijke website met 

betrekking tot de verzekering voor mantelzorgers?  

2) Als het college van mening is dat deze informatievoorziening onvoldoende is, is het college van 

plan deze informatie over de aansprakelijkheidsverzekering alsnog toe te voegen op de eigen website 

of op een ander manier aan de mantelzorgers kenbaar te maken? 

3) Is het college van plan om bij deze informatie ook toe te voegen hoe een schademelding kan worden 

gedaan?  

4) Hoe denkt het college te zorgen dat alle bij de gemeente bekende mantelzorgers actief worden 

geïnformeerd over deze verzekering?  

5) Welke plannen heeft de gemeente om de informatievoorziening op de website te verbeteren, nu 

regelmatig naar voren komt dat die informatievoorziening onvoldoende is?  

 

In afwachting van uw antwoord, 

Namens de gemeenteraadsfracties van CDA Maastricht en fractie Es-Sadki  

Gea van Loo, raadslid.  

Es-Sadki, raadslid.  


